

HÄMÄLÄIS-OSAKUNNAN HALLITUKSEN KOKOUS 15/2024

Aika: 24.9.2024 klo 18.03-20.12
Paikka: Paasikivi, osakunnan 5. krs

Paikalla:

Antonina Peltola	kuraattori
Kaisa Hämäläinen	hallituksen jäsen
Anne Penttilä	hallituksen jäsen
Oona Pursiainen	hallituksen jäsen
Lassi Koistinen	hallituksen jäsen
Joel Heikkilä	hallituksen jäsen
Suvi Taipale	hallituksen jäsen (poistui kohdassa 11.)
Michaela Kiiänmies	hallituksen jäsen
Essi Korhonen	sihteeri
Sanna Porkka	taloudenhoitaja
Olavi Pakola	toiminnanohjaaja

Pöytäkirja

1. Kokouksen avaaminen

Kuraattori Peltola avasi kokouksen ajassa 18.03.

2. Kokouksen päätösvaltaisuus

Todettiin kokous osakunnan sääntöjen mukaisesti koolle kutsutuksi, sillä sihteeri oli kutsunut sen sähköpostitse koolle kolme vuorokautta aikaisemmin, ja päätösvaltaiseksi, sillä kokouksessa oli läsnä kuraattori ja vähintään neljä hallituksen varsinaista jäsentä.

3. Työjärjestys

Hyväksyttiin esityslista sellaisenaan kokouksen työjärjestykseksi.

Palattiin tähän kohdasta 21. "Muut esille tulevat asiat".

Lisättiin työjärjestykseen kohta 22. "Penttilän valtuuttaminen edustamaan Hämäläis-Osakuntaa OYV:n ylimääräisessä kokouksessa".

Siirryttiin kohtaan 22. "Penttilän valtuuttaminen Hämäläis-Osakunnan edustajaksi OYV:n ylimääräiseen kokoukseen".

4. Ilmoitusasiat

Peltola kertoi, että Gigantista hankitun kuivausrummun takuukorjauksen korvausten saaminen on osoittautunut hankalaksi. Gigantti on ulkoistanut sekä laitteen korjaamisen että vakuutuksen, mikä hankaloittaa korjauskustannusten korvauksen saamista. Peltola sanoi, että Gigantista ei jatkossa kannata ostaa laitteita laajennetulla takuulla. Penttilä oli Peltolan kanssa samaa mieltä.

5. Hallituksen kokouksen 10.9. pöytäkirjan hyväksyminen

Hyväksyttiin pöytäkirja muutoksin. Muokattiin pöytäkirjasta kirjoitusvirheitä.

6. Tehdyt edustusvierailut

Ei tehtyjä edustusvierailuja.

7. Keskustelu lipunkantajien viroista

Peltola kertoi jutelleensa Korhosen kanssa siitä, onko virkailijaohjesäännön muuttaminen lipunkantajien osalta perusteltua vielä tänä vuonna, sillä ohjesäännön muutosehdotus pitää käsitellä kahdessa peräkkäisessä osakunnan kokouksessa. Tämä tarkoittaisi, että ohjesäännön muutosehdotuksen toinen käsittely olisi osakunnan marraskuun kokouksessa, jossa valitaan suurin osa osakunnan virkailijoista, jonka takia kokouksesta voisi tulla liian pitkä.

Hallituksen jäsenet ovat olleet huolissaan lipunkantajien epäaktiivisuudesta, jonka takia virkailijaohjesääntöä on haluttu muuttaa. Koistinen ehdotti, että jatkossa lipunkantajista valittaisiin yksi vastaava lipunkantaja. Penttilä huomautti, että tämä muutos virkailijaohjesääntöön olisi tarpeeton, sillä virkailijaohjesäännön mukaan "Lipunkantajat valitsevat keskuudestaan vastaavan lipunkantajan, joka koordinoi lipunkantajien toimintaa airuina ja lipunkantajina". Taipaleen mielestä osakunnan marraskuun kokouksessa pitää painottaa lipunkantajan viranhoidon tärkeyttä. Heikkilä huomautti, että lipunkantajia on tarpeeksi, mutta lipunkantajien virantoimittamista pitäisi valvoa paremmin. Koistisen mielestä lipunkantajien epäaktiivisuus johtuu viran rakenteesta, sillä virkaan voi olla helppo passivoitua. Peltola ehdotti, että lipunkantajan virkakuvaukseen lisättäisiin juhlien päivämäärät, joissa lipunkantajat edustavat. Pursiainen kannatti Peltolan

ehdotusta ja mainitsi, että muun muassa promootioiden päivämäärät ovat tiedossa hyvissä ajoin etukäteen. Hämäläinen huomautti, että tänä vuonna seitsemästä lipunkantajista kuusi pääsee osallistumaan vuosijuhlille. Hallitus epäili, että lipunkantajien aktiivisuus nimenomaan vuosijuhlissa johtuu siitä, että vuosijuhlien lipunkantajille ja airuille tarjotaan ilmainen lippu vuosijuhlaan.

8. Tilaohjesääntö

Hallitus käsitteli tilaohjesääntöä (LIITE8). Koistinen ehdotti, että hallitus ei esittäisi tilaohjesääntöön muutoksia seuraavalle osakunnan kokoukselle, mutta keskustelee alustavasti ohjesäännön päivitystarpeesta tässä kokouksessa. Peltola huomautti, että ohjesäännön muutosehdotus hyväksytään kahdessa peräkkäisessä osakunnan kokouksessa, minkä takia sitä ei ole järkevää viedä osakunnan lokakuun kokoukseen, sillä toinen käsittelykerta olisi osakunnan marraskuun kokouksessa. Peltola sanoi, että ohjesääntö käydään tässä kokouksessa läpi ja katsotaan onko säännössä kohtia jotka eivät ole ajantasaisia.

Koistinen nosti esille sääntöjen 4. §:n "Oikeus tuoda seuralainen osakunnan tiloihin". Säännöissä mainitaan, että osakunnan jäsen voi tuoda tiloihin yhden avecin, joka ei ole osakunnan jäsen. Koistinen ei koe, että säännöissä olisi tarpeellista ilmaista sallittu avecien määrä. Heikkilä oli samaa mieltä Koistisen kanssa, mutta toi esiin, että sääntö ohjaa hyvin käytäntöä. Penttilä mainitsi, että sääntöä sovelletaan lähinnä osakunnan arjessa, ja hänen mielestään olisi kohtuullista, että toiminnanohjaajan tai tapahtuman järjestäjän luvalla jäsen voisi tuoda tiloihin useamman kuin yhden avecin. Kiiänmies ja Taipale olivat samaa mieltä Penttilän kanssa. Hallitus oli kuitenkin huolissaan mahdollisesta tilanteesta, jossa avec on osallisena häirintätilanteesta, mutta hänet tuonut osakunnan jäsen ei ole tietoinen häirintätilanteesta.

Hallitus keskusteli sääntöjen luvusta III: "Kulkuavaimet". Penttilä mainitsi, että 10. §:n mukaan "Lukuvuodeksi tai pelkäksi kevätlukukaudeksi osakunnan jäseneksi kirjautuneen jäsentason kulkuavain on voimassa kirjautumishetkeä seuraavan syyskuun loppuun asti". Penttilän mielestä säännöt eivät vastaa nykyistä käytäntöä, sillä toiminnanohjaajan on vaikeaa ison jäsenmäärän takia poistaa oikeuksia vanhoilta jäseniltä. Lisäksi 10. §:n mukaan "Virkailija- ja päävirkailijatasen avaimet sekä osakunnan muille toimihenkilöille myönnetty avaimet ovat voimassa niiden haltijan toimikauden ajan". Penttilä kertoi, että päävirkailijatasen avainoikeudet on hänen tietonsa mukaan säilytetty myös

virkkakauden päättymisen jälkeen.

Luvun III 12. §:n mukaan "Kulkuavaimen luovuttamisen yhteydessä toiminnanohjaajan on perehdytettävä avaimen haltija avaimen asianmukaiseen käyttöön." Pursiainen mainitsi, että myös taloudenhoitaja ja sihteeri voivat myöntää kulkuavaimen, ja ohjesääntöön olisi hänen mielestään hyvä kirjata, että myös muiden päävirkaillijoiden on perehdytettävä jäsen avaimen käyttöön.

Pursiainen kysyi onko Pakola peruuttanut tänä vuonna jäsenten avainoikeuksia. Pakola vastasi kieltävästi. Ohjesäännön luvun III 13. §:n mukaan toiminnanohjaajan on ilmoitettava avainoikeuksien peruuttamisesta hallitukselle, jos ei ole kuullut sitä ennen muita päävirkaillijoita, kuraattoria tai hallitusta.

Taipale kysyi tarkennusta siihen, mitä luvun IV 14. §:ssä tarkoitetaan termillä "muut yksityishenkilöt". Hämäläinen mainitsi, että esimerkiksi Osakuntabaarissa on järjestetty henkilöiden, joilla on jokin yhteys Hämäläis-Osakuntaan, väitöskaronkkoja. "Muut yksityishenkilöt" voi siis tarkoittaa esimerkiksi osakunnan vanhoja jäseniä. Penttilän mielestä on hyvä, että ohjesäännössä on mainittu muut yksityishenkilöt, sillä suurin osa tilihakemuksista on osakunnan entisiltä jäseniltä.

Penttilä ja Koistinen viittasivat edelliseen hallituksen kokoukseen [10.9.2024], jossa myönnettiin tilankäyttöoikeus ainejärjestö TKO-älylle, ja painottivat, että ensi vuoden hallitus voi ensimmäisessä kokouksessaan päättää, että eivät käsittele osakunnista ulkopuolisten hakemuksia.

Hallitus siirtyi käsittelemään tilaohjesäännön lukua V: "Kesäpaikkaa koskevat määräykset". Koistinen haluaisi, että tänä vuonna käyttöön otettu kesäisäntien haastattelu kesäpaikkavastaavan toimesta kirjattaisiin tilaohjesääntöön. Ohjesääntöön voitaisiin lisätä lause "Kesäpaikkavastaava haastattelee kesäisänniksi hakevat". Kiianmies oli Koistisen kanssa samaa mieltä, mutta mainitsi, että haastattelujen jatkaminen vaatisi sitä, että kesäpaikkavastaava saa kesäisäntähakemukset hieman aikaisemmin. Kiianmies jakaa kesäpaikkavastaavan viran osakunnan jäsen Ismo Uusitalon kanssa. Kiianmiehen mielestä kesäisäntähakijoiden haastattelujen pitämiseen oli tänä vuonna liian vähän aikaa ennen hallituksen kokousta, jossa hallitus antaa Hämäläisten Ylioppilassäätiölle (HYS) suositukset kesäisänniksi hakevista. Penttilän mielestä kesäisänniksi hakeville pitää painottaa, että haastattelua varten tulee varata aikaa. Penttilä ehdotti, että ohjesääntöön lisättäisiin maininta siitä, että myös

kuraattori voi toimia haastattelijana. Hämäläinen huomautti, että ohjesäännössä olisi parempi ilmaista, että hallitus voi valita kesäpaikkavastaavan sijaan tai lisäksi toisen haastattelijan. Peltolan mielestä sääntöihin olisi hyvä kirjata, että kesäisäntähakijoita voidaan haastatella, jolloin haastatteluja ei olisi välttämätöntä järjestää. Peltola ehdotti kuitenkin, että kesäpaikkavastaavien testamentissa painotettaisiin haastattelujen järjestämistä myös tulevina vuosina.

Penttilä pohti, onko ohjesäännöissä tarpeellista mainita täysi-ikäisyyden vaatimusta, sillä alaikäinen opiskelija voi olla osakunnan jäsen.

Hallitus siirtyi käsittelemään tilaohjesäännön lukua VI: "Muut määräykset" Luvun IV 26. §:n mukaan "Kuraattori ja hallituksen keskuudestaan valitsema toinen henkilö ovat osakunnan häirintäyhdyshenkilöitä." Koistisen mielestä häirintäyhdyshenkilöiden määrää ei ole tarpeellista rajoittaa kahteen, mutta huomautti, että sääntöä voidaan tulkita siten, että yksi häirintäyhdyshenkilö hallituksen keskuudesta on vähimmäismäärä.

Ohjesäännön luvun IV 27. §:n mukaan "Toiminnanohjaaja, isäntä, emäntä, kuraattori tai tapahtuman vastuuhenkilö voi antaa varoituksen henkilölle, joka on rikkonut Hämäläisten taloa koskevia tämän ohjesäännön määräyksiä. Jos teko on törkeä tai annetusta varoituksesta huolimatta varoituksen saanut jatkaa tämän ohjesäännön vastaista toimintaansa, toiminnanohjaajalla, isännällä, emännällä, kuraattorilla tai tapahtuman vastuuhenkilöllä on oikeus poistaa henkilö välittömästi Hämäläisten talosta. Henkilön poistamisesta Hämäläisten talosta on ilmoitettava toiminnanohjaajalle."

Koistinen huomautti, että tilaohjesäännön liitteenä on vanhat turvallisemman tilan periaatteet. Penttilä kertoi, että uudistetut periaatteet löytyvät osakunnan nettisivuilta. Ohjesäännön liitteen muuttamista koskee samat säännöt kuin ohjesäännön muuttamista, eli liitteen muuttaminen pitää hyväksyä kahdessa peräkkäisessä osakunnan kokouksessa. Koistinen ehdotti, että tilaohjesäännön liitteiden muuttamista helpotettaisiin muokkaamalla tilaohjesäännön 28. §:ä.

Päätettiin tehdä pohjaesitys tilaohjesäännön muutosehdotuksesta, joka käsitellään ensimmäisen kerran osakunnan joulukuun sääntömääräisessä kokouksessa.

9. Ulkojäsenohjesääntö

Hallitus käsitteli ulkojäsenohjesäännön (LIITE9) toista pykälää. 2. §:n mukaan "Hämäläiseksi voidaan katsoa henkilö,

1. jonka vanhemmat tai muut läheiset henkilöt ovat kuuluneet tai kuuluvat Hämäläis-Osakuntaan
2. joka on itse ollut Hämäläis-Osakunnan jäsen
3. jolla on muita erityisen vahvoja siteitä Hämeeseen tai Hämäläis-Osakuntaan"

Ulkojäseniksi on kuitenkin hyväksytty hakijoita, joiden vanhemmat tai isovanhemmat ovat kotoisin osakunnan kanta-alueelta, mutta eivät ole osakunnan entisiä jäseniä. Penttilä pohti myös, onko sisarusten yhteys osakunnan kanta-alueeseen tarpeeksi vahva peruste ulkojäseneksi hyväksymiselle ja pitäisikö tämä ilmaista ohjesäännössä muokkaamalla ohjesäännön 2. §:n muotoilua.

Koistinen mainitsi, että ulkojäsenohjesäännön 2. §:ssä käytetään ilmaisua "Hämäläis-Osakunnan toiminta-alue". Osakunnan muissa säännöissä käytetään ilmaisua "alue". Kiianmiehen mielestä ilmaisu on hyvä muuttaa sääntöjen kirjoitusasun yhtenäistämiseksi.

Koistinen huomautti myös, että ulkojäseneksi hyväksymisen ja opintostipendien pisteytyksen kriteerit olisi hyvä yhtenäistää.

10. Ilveshiihdon mitaliohjesääntö

Hallitus käsitteli Ilveshiihdon mitaliohjesääntöä (LITE10). Penttilä huomautti, että ohjesäännön mukaan Ilveshiihtotoimikunta päättää mitalien myöntämisestä hiihtäjille ja ehdotti sääntöön korjattavan, että Ilveshiihdon johtaja päättää mitalien myöntämisestä. Tämä muotoilu vastaisi nykyistä käytäntöä. Penttilän mielestä ohjesääntö voitaisiin kumota ja liittää osaksi hiihdonjohtajan testamenttia. Penttilä ehdotti, että joku edellisistä hiihdonjohtajista laatisi muutosehdotuksen.

Koistinen haluaisi säästää ohjesäännön historiallisen arvon takia tai supistaa ohjesääntöä ja lisätä se osaksi nauha- ja merkkiohjesääntöä. Hänen mielestään ohjesäännölle olisi hyvä kuitenkin tehdä jotain, sillä ei ole varmuutta siitä, että tulevatko seuraavat hallitukset päivittämään kyseistä ohjesääntöä.

Päätettiin kysyä mielipidettä ohjesäännön päivittämisestä viime vuoden hiihdonjohtaja Benjamin Lambergilta. Päätettiin palata asiaan hiihdonjohtajan kommenttien jälkeen.

11. Nauha- ja merkkiohjesääntö

Hallitus käsitteli nauha- ja merkkiohjesääntöä (LIITE11). Pursiainen huomautti, että ohjesäännön 23. §:n mukaan osakunnan pinssiä kannetaan siistissä asussa, mutta harrastusmerkin kantamiseen ei ole ohjeistettu erikseen siistiä asua, joka on ristiriitaista, sillä harrastusmerkki on arvokkaampi kuin osakuntapinssi. Pursiainen haluaisi pykälään kaksitoista lisättävän, että harrastusmerkkiä kannetaan siistissä asussa. Hallitus pohti tulisiko vaatimus siististä asusta mainita osakuntanauhan vai harrastusmerkin kantamisen yhteydessä.

Taipale poistui.

12. Ystävyydosakuntastipendiohjesääntö

Päätettiin pöydätä ystävyydosakuntastipendiohjesäännön käsittely kokouksen pitkittymisen takia.

13. Toiminnanohjaajan asiat

Pakola kertoi, että osakunnalle on kirjautunut syksyn aikana noin 135 fuksia. Viime vuonna fukseja oli kirjautunut samaan aikaan syksyllä noin 181. Koistinen kysyi Pakolalta, onko Osakunta-approilla 1.11 mahdollisuus kirjautua jäseneksi. Pakola vastasi myöntävästi. Pakolan mukaan osakunnan kaudenavajaisiin on myyty tähän mennessä lippuja 23 kappaletta ja fuksiaisiin 18 kappaletta. Taipale kysyi onko fuksitapahtumia mainostettu tarpeeksi hyvin. Pakolan mukaan tapahtumia on mainostettu Instagramissa.

Pakola kertoi, että 4. kerroksen Punaisen Myllyn tanssilattiaan on ilmestynyt lovi, joka on huomattu sunnuntain 15.9. siivouksen jälkeen. Taipale ei huomannut viime keskiviikkona 18.9. tanssitunnin aikana lattiassa lovea. Pakola on ollut yhteydessä HYSiin ja korjaaja tulee tarkastamaan lattian kunnon. Osakuntabaarin ovikello on ollut rikki. Hämäläisen mukaan ovikello ei soi, mutta oven avaus toimii. Pakola kertoi, että HYS vaihdattaa Osakuntabaarin oven.

Tavastia ry haluaisi järjestää kirpputorin osakunnalla. Taipale kertoi, että myös Ompeluseura on suunnitellut kirpputorin järjestämistä ja ehdotti, että Tavastia ry ja Ompeluseura voisivat järjestää kirpputorin yhteistyönä.

14. Taloudenhoitajan asiat

Ei taloudenhoitajan asioita.

15. Saapunut posti

Ei saapunutta postia.

16. Saapuneet kutsut

- a. Kutsu Nylands Nationin Haukijuhlaan 19.10. (ilmoittautuminen 29.9. mennessä)

Päätettiin välittää kutsu osakunnan virkailijoille WhatsApp-ryhmässä.

- b. Kutsu Condu ry:n vuosijuhlille 12.10. (ilmoittautuminen 27.9. mennessä)

Heikkilä kertoi osallistuvansa juhliin ja vie tervehdyksen sekä lahjan Hämäläis-Osakunnalta. Osakunta sponsoroi lahjan.

- c. Kutsu Eteläsuomalaisen osakunnan vuosijuhlaan 12.10. (ilmoittautuminen 29.9. mennessä)

Päätettiin lähettää hallituksen jäsen Suvi Taipale edustamaan juhliin. Muut hallituksen jäsenet saavat ilmoittautua tapahtumaan myös kokouksen jälkeen.

17. Valiokuntien ja kerhojen kuulumiset

Penttilä kertoi, että JVK:n järjestämiin kaudenavajaisiin ja fuksiaisiiin myyty lippumäärä ei ole edelliseen vuoteen verrattuna huomattavasti pienempi. Fuksiaisissa on paljon rastinpitäjiä, jotka voivat osallistua myös kaudenavajaisiin. Viime vuonna fuksiaisissa oli noin 60 osallistujaa. Penttilä arvioi, että kaudenavajaiset saattavat jäädä tappiollisiksi. Penttilän mielestä on parempi, että osakunnalle tulee pienempi määrä aktiivisia fukseja kuin suuri määrä

epäaktiivisia fukseja.

JVK järjesti 7.9. Original Student Festival -jatkot sekä 11.9. Paluu kaupunkiin -sitsit. Lisäksi JVK järjestää vuoden lopussa osakunnan pikkujouluristeilyn, jonka päivämäärä ei ole vielä vahvistunut. Hämeenkadun Approt, joihin JVK hankkii bussikuljetuksen tapahtumaan osallistuville jäsenille, on myynyt hyvin. FVK:lla on Penttilän mukaan mennyt hyvin.

Penttilä kertoi vielä, että osakunnan 371. vuosijuhlien kutsut on lähetetty ja lippuja myyty noin 40-50 kappaletta. Juhlilla esiintyy todennäköisesti kvartetti ja tarjoillaan Jägermeisterin sponsoroimat shotit. Bussikuljetuksen hinta on noin 500 euroa ja Penttilä suosittelee jatkossakin valitsemaan Kuljetus Pertti J. Leino Oy:n edullisen hinnan ja hyvän palvelun takia.

Koistinen kysyi Pakolalta tulisiko fuksiaiset julkaista ilmaiseksi. Peltola huomautti, että jos liput ovat ilmaisia, niin moni lipun ostanut saattaa jättää tulematta. Penttilä sanoi, että tapahtumassa tarjoillaan myös ruokaa, joten lipusta on kohtuullista pyytää nimellistä maksua.

Pursiainen kertoi, että Taidekerho on julkaissut tulevien taideiltojen teemat, joista kaksi on vapaavalintaista taiteilua ja loput 12 teemailtoja. Viestintävaliokunnan (VVK) virkailijoista kukaan ei pääse osallistumaan fuksiaisiin, joten Pursiainen pitää VVK:n fuksiaistrastin.

Heikkilä kertoi, että piti POP-klubbenin sääntömääräisen kevätkokouksen tänään 24.9, jossa päätettiin päivämäärä syyskokoukselle. POP-klubben järjestää Open stage -tapahtuman vuosijuhlaviikolla 15.11. Koistinen kehuu tapahtuman päivämäärää, sillä vuosijuhlilla edustavat ystävyysosakuntalaiset pääsevät osallistumaan tapahtumaan.

Hämäläinen kertoi, että 13.9. oli Hämäläis-Osakunnan Reserviläisten (HOREs) marssilaulusitsit. Pelikerho piti pelipäivän viime sunnuntaina 22.9. Ompeluseuralla on perjantaina 27.9. kokous. Hämäläis-Osakunnan Soittajien (HOS) syksyn treenit ovat alkaneet ja HOS suunnittelee joulukonserttia.

Koistinen kertoi, että Juristikerho järjesti 20.9. fuksiboolit. Kerhon fuksisitsit pidetään 19.10. Ulkoasiainvaliokunta (UAV) on saanut kutsun T.L.S Korp! Neo-Lithuanian tapahtumaan, joka on samana päivänä osakunnan vuosijuhlien

kanssa.

Kiiänmies kertoi, että Hämäläis-Osakunnan Tanssijoilla (HOT) on huomenna 25.9. tutustumisilta, joka on suunnattu alkeiskurssilaisille. Perjantaina 27.9. on HOTin syyskauden ensimmäiset tanssibileet. Tiiviskurssit alkavat 6.10. swing-päivällä.

Penttilä poistui.

Taipale kertoi, että Ohjelmavaliokunnan (OVK) teeilta oli tiistaina 12.11. OVK:n syyskokous on tiistaina 8.10. OVK:n liikuntavastaavat Hiiri ja Starck pitävät fuksiaisissa 28.9. OVK:n rastia. Lisäksi Viiniseura pitää samana päivänä viininmaistelun osakunnan 5. kerroksessa Paasikivessä hallituksen fuksiaisrastin yhteydessä.

Penttilä palasi.

18. Ulkojäsenhakemukset

a. A

Hakija on kotoisin kanta-alueelta. Hyväksyttiin ulkojäsenhakemus.

b. B

Hakija on kotoisin kanta-alueelta. Hyväksyttiin ulkojäsenhakemus.

c. C

Hakija on kotoisin kanta-alueelta. Hyväksyttiin ulkojäsenhakemus.

d. D

Hakija on kotoisin kanta-alueelta. Hyväksyttiin ulkojäsenhakemus.

19. Määräraahahakemukset

Ei uusia määräraahahakemuksia.

20. Tilahakemukset

Ei uusia tilihakemuksia.

21. Muut esille tulevat asiat

Taipale kertoi saaneensa kokouksen aikana viestin viime vuoden hiihdonjohtaja Benjamin Lambergilta, joka Taipaleen mukaan haluaisi säilyttää ja päivittää Ilveshiihdon mitaliohjesääntöä.

Koistinen ilmoitti, että Osakuntien yhteisvaltuuskunnan (OYV) ylimääräinen kokous pidetään viikon päästä 1.10. Koistinen kertoi aikeistaan hakea OYV:n puheenjohtajaksi loppuvuodeksi, ja toimii tällä hetkellä OYV:n virkaatekevänä puheenjohtajana. Hän kokee eturistiriidaksi edustaa Hämmäläis-Osakuntaa OYV:n kokouksessa virkaa tekevänä puheenjohtajana. Osakunnan jäsen Niko Molin on Hämmäläis-Osakunnan OYV:n edustajan varajäsen, mutta Koistisen mukaan ei ole varmaa, pääseekö Molin edustamaan Hämmäläis-Osakuntaa kokoukseen. Koistinen kertoi, että muissa osakunnissa saatetaan antaa avoin valtakirja toiselle osakunnan jäsenelle kokouksessa edustamista varten. Penttilä ilmoitti voivansa osallistua kokoukseen. Taipale ehdotti, että hallitus pitää sähköpostikokouksen ennen OYV:n kokousta, jossa valtuutetaan Penttilä edustamaan osakuntaa OYV:n kokouksessa, jos Molin on estynyt. Hallitus päätti palata kohtaan 3. "Työjärjestys" ja lisätä esityslistalle kohdaksi Penttilän valtuuttaminen kokouksessa edustamiseen. Hämmäläinen mainitsi, että lisäys esityslistaan on moitteiden varainen päätös.

Palattiin kohtaan 3. "Työjärjestys".

22. Penttilän valtuuttaminen Hämmäläis-Osakunnan edustajaksi OYV:n ylimääräiseen kokoukseen.

Päätettiin valtuuttaa hallituksen jäsen Anne Penttilä edustamaan Hämmäläis-Osakuntaa OYV:n ylimääräisessä kokouksessa, jos osakunnan valitsema OYV:n varaedustaja Niko Molin on estynyt.

23. Kokouksesta tiedotettavat asiat

Päätettiin ilmoittaa kokouksessa päätetyistä asioista päätösluettelon muodossa.

24. Seuraava kokous

Seuraava hallituksen kokous pidetään 3.10. klo 18. Kahviministerinä toimii Anne Penttilä.

25. Kokouksen päättäminen

Kuraattori päätti kokouksen ajassa 20.12.